
Lokalrådsmøde den 30. oktober 2023 
 
Mødt var Mie, Thomas, Mia, Nanna og Annette 
 
 

1. Julefællesspisning d 30.11, fortsat planlægning 

Annette (som også er medlem af Menighedsrådet😊) tilkendegav, at der er enighed 

om, at udgiften til leje af forsamlingshuset deles mellem Landsbyforeningen og 

Menighedsrådet. 

 

Der var enighed om, at nye deltagere i fællesspisning inviteres gratis med. Ved 

tilmeldingskvitteringen opfordrer vi dem til at bruge 2 min på at præsentere sig og vil 

under middagen skabe et rum for disse ganske korte præsentationer. Vi prøver at 

finde ca. 10 personer blandt de ”gamle”, der vil påtage sig at agere værter ved de 

forskellige borde og sikre, at man føler sig velkommen og taget hånd om, selvom 

man møder alene, eller som ny. 

 

Nanna sørger for tilmelding indkøb og har ansvaret for madlavningen og 

madlavningsfolkene. 

 

Mia, Mie, Nanna, Morten og eftersøgte medhjælpere står for borddækning i løbet af 

torsdagen. 

 

Thomas, Mie, Mia og Nanna bliver i fs.huset og sikrer, at opvasken overstås. 

 

Nanna beder Helle spørge yogaholdet om de vil være søde at sætte bordene og evt. 

stolene op onsdag aften. Vi efterlyser 10 personer, der vil hjælpe med at rydde borde 

og stole væk efter kaffe- kagebordet. 

 

2. Juletræstænding 

Mie har styr på juletræerne til Vollerslev og Gørslev. Hun sørger for at de er sat op og 

klar til den 3.12, kl. 16 og 17. Vi aftaler nærmere næste møde 

 

3. Møde om energi v. Poul Erik  

Poul Erik har meldt afbud, men de fremmødte synes, det bør være i januar.  

 

4. Møde med Ken Kristensen, formand for kulturudvalget, Køge Kommune v. Annette 

Som punkter kan nævnes: 

- Lokalelån, er stadig et problem. 

- Høring, mobilmasten på idrætspladsen….. og får vi så ikke bedre mobildækning? 

- Ambulancen kører os stadig til Slagelse og Holbæk 

- Postnord-cykelløbet, der kørte gennem Gørslev 

 



 

 

5. Orientering om landsbyforum v. Mie 

Der afventes en tilbagemelding fra politisk hold om Landsbyforums fremtid. 

 

6. Høring om vindmøller og solceller i Køge kommune. 

 

Vi beder Niels Rolskov om et bedre link, så alle er orienteret lige så godt som hans 

intention har været. Vi vil løbende være opmærksomme på den kommende 

kommuneplan og tilblivelsesprocessen.  

 

7   Evt. 

Kommende aktiviteter drøftedes. Det kunne være: 

Samarbejde med Lokalhistorisk forening om et projekt, der kan hjælpe med at sikre 

navnene på gårdene og husene i området.  

En vandringsdag i området, hvor der fortælles lokalhistorie. 

De væltede kilometersten 

Næste møde aftaltes til onsdag den 22.11 kl 19.00 hos Nanna, (i stedet for mandag den 

20.11) 

 

Annette Goldschmidt, sekretær  


